

7:00 p.m.

ADJOURNMENT OF THE HOUSE

19 h

AJOURNEMENT DE LA CHAMBRE

PROJECTION FOR SUBSEQUENT DAYS

TUESDAY, OCTOBER 24, 2000

Business of Supply

3rd allotted day

Private Members' Business

C-201 — Mr. McTeague (Pickering--Ajax--Uxbridge) — (*Former title: An Act to amend the Competition Act (protection of those who purchase products from vertically integrated suppliers who compete with them at retail)*) — Report stage

WEDNESDAY, OCTOBER 25, 2000

Private Members' Business

C-297 — Mr. Cadman (Surrey North) — An Act to amend the Young Offenders Act — Third reading (resuming debate)

THURSDAY, OCTOBER 26, 2000

Private Members' Business

C-334 — Mr. Reynolds (West Vancouver--Sunshine Coast) — An Act to amend the Criminal Code (wearing of war decorations) — Second reading (resuming debate)

FRIDAY, OCTOBER 27, 2000

Private Members' Business

M-39 — Mr. Benoit (Lakeland) — Elections on Indian reserves

PROJECTION POUR LES PROCHAINS JOURS

LE MARDI 24 OCTOBRE 2000

Travaux des subsides

3^e jour désigné

Affaires émanant des députés

C-201 — M. McTeague (Pickering--Ajax--Uxbridge) — (*Ancien titre : Loi modifiant la Loi sur la concurrence (protection des acquéreurs de produits de fournisseurs intégrés qui leur font concurrence sur le marché de détails)*) — Étape du rapport

LE MERCREDI 25 OCTOBRE 2000

Affaires émanant des députés

C-297 — M. Cadman (Surrey-Nord) — Loi modifiant la Loi sur les jeunes contrevenants — Troisième lecture (reprise du débat)

LE JEUDI 26 OCTOBRE 2000

Affaires émanant des députés

C-334 — M. Reynolds (West Vancouver--Sunshine Coast) — Loi modifiant le Code criminel (port de décorations militaires) — Deuxième lecture (reprise du débat)

LE VENDREDI 27 OCTOBRE 2000

Affaires émanant des députés

M-39 — M. Benoit (Lakeland) — Élections dans les réserves indiennes